



Request for Proposal / Demande de soumission: ISED189491

## SPECTRUM AUCTION SERVICES FOR THE mmWAVE AUCTION

### AMENDMENT 002

The purpose of this amendment is to change Part 3 – Bid Preparation Instructions.

Under Part 3 – Bid Preparation Instructions, **DELETE** the following in its entirety:

**Education:** Academic Accreditation (Degree, etc.) must be obtained through a recognized academic institution in the field of expertise.

**Note:** When applicable, each individual proposed with a university degree or college diploma, must possess, at a minimum, a certificate from a recognized Canadian university or college, or the equivalent as established by a recognized Canadian academic credentials assessment service, if obtained outside Canada. The list of recognized organizations can be found under the Canadian Information Centre for International Credentials website, at the following internet link: <http://www.cicic.ca/1374/obtain-an-academic-credential-assessment-for-general-purposes/index.canada>.

**\*\*All other terms and conditions remain unchanged.**

## SERVICES DE MISE AUX ENCHÈRES DU SPECTRE DES ONDES MILLIMÉTRIQUES

### MODIFICATION 002

Le but de cette modification vise à changer la Partie 3 – Instructions pour la préparation des soumissions.

Sous la Partie 3 – Instructions pour la préparation des soumissions, **SUPPRIMER** ce qui suit dans son intégralité:

**Études :** Une accréditation d'études (diplôme, etc.) doit être obtenue auprès d'un établissement d'enseignement reconnu dans le domaine de l'expertise recherchée.

**Note :** Le cas échéant, chaque ressource proposée avec un diplôme universitaire ou collégial doit posséder, au minimum, une certification (diplôme) décernée par une université, un collège canadien ou un établissement d'enseignement secondaire reconnu, ou un diplôme équivalent selon les normes établies par un organisme canadien d'évaluation des diplômes et attestations reconnus, si la personne considérée détient un diplôme international. La liste des organisations reconnues se trouve sur le site Web du Centre d'information canadien sur les diplômes internationaux, (<https://www.cicdi.ca/1/accueil.canada>).

**\*\*Tous les autres termes et conditions demeurent inchangés.**